
PROTOKÓŁ Nr XXXI/2009 
z przebiegu obrad XXXI zwyczajnej sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 29 maja 2009 roku 
 

Na sesji obecnych było 13 radnych według załączonej listy obecności. 
Nieobecni: J.Sidor, Cz.Wyszowski 
Sesja rozpoczęła się o godz.12.00 i zakończyła się o godz.13.35 
 
Do punktu 1 porządku obrad: 
E.Leśniewski – dokonał otwarcia XXXI zwyczajnej sesji Rady Gminy, witając radnych i 
przybyłych gości. 
Stwierdził, iŜ na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 13 radnych, wobec czego Rada moŜe 
obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Do Punktu 2 porządku obrad: 
E.Leśniewski – przedstawił porządek obrad, który został jednogłośnie przyjęty w niŜej 
podanym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Projekt uchwały w sprawie zmian budŜetu Gminy Lubiszyn na rok 2009. 
4. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 
5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia Przedszkola Gminnego w 

Lubiszynie prowadzonego przez Gminę Lubiszyn. 
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 
7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 
8. Interpelacje i wnioski radnych 
9. Wolne wnioski i informacje. 
10. Zamknięcie obrad sesji. 

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian budŜetu Gminy Lubiszyn na 
rok 2009. 
A.Terlecki  – Komisja BudŜetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
Rada Gminy większością głosów (12 „za”, 1 „wstrzymujący się”) podjęła w/w uchwałę nr 
XXX/265/2009. 
 
Do punktu 4 porządku obrad: 
E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego 
kredytu. 
A.Terlecki  – Komisja BudŜetu i Spraw Gospodarczych po długiej dyskusji pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
W.Zwieruho – Mam pytanie do Przewodniczącego Komisji BudŜetu, aby wprowadził nas w 
temat tworzenia przedszkola w Baczynie. Koszt, kto, kiedy, z jakich środków? 
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A.Terlecki  - Kwestia kontrowersyjna w tej uchwale to gdzie pojawia się przedszkole w 
Baczynie. Kredyt ten w głównej mierze zaciągany jest na budowę szkoły w Lubiszynie. 
Prawdopodobnie koszt będzie wyŜszy z uwagi na nieprzewidziane prace wynikłe podczas 
realizacji. W Baczynie w tym roku planuje się tylko projekt i niezbędną dokumentację, aby 
móc złoŜyć ewentualny wniosek o środki unijne. 
Od momentu uchwalenia budŜetu zmieniło się to, Ŝe dzieci 6-letnie będą objęte obowiązkiem 
szkolnym. Gorzów zamknął przedszkola dla dzieci spoza terenu miasta. To jest problem dla 
mieszkańców Baczyny i Marwic a Gmina proponuje tylko przedszkole w Lubiszynie. 
Baczyna, to jest koszt ok. 50.000zł. w tym roku. 
W.Zwieruho – Mówiliśmy o rozbudowie szkoły w Lubiszynie w dwóch etapach. I etap miał 
kosztować 1,9 mln.zł. 
B.Pampuchowicz – I etap to koszt 3,4 mln.zł. Staramy się o dofinansowanie w wysokości 1,9 
mln.zł. 
J.Obara – Musimy wziąć ten kredyt 4 mln., bo inaczej nie wyjdziemy. 
B.Pampuchowicz  - W uchwale mówimy na co bierzemy kredyt. Przy ubieganiu się o środki 
unijne musi być dokumentacja i studium wykonalności. Są to podstawowe wymagane 
dokumenty. Kredyt będzie uruchamiany w transzach w zaleŜności od potrzeb. Nie wiadomo 
jeszcze, czy zaciągniemy kredyt w wysokości 4 mln., czy moŜe mniej. 
A.Terlecki  – JeŜeli otrzymamy dofinansowanie to nie zaciągniemy całego zaplanowanego 
kredytu. 
W.Zwieruho – jak się odbije spłata kredytu na następnej kadencji, ile rocznie będą musieli 
oddawać. I jeszcze jedno proszę mi powiedzieć, co takiego się wydarzyło, Ŝe to kosztuje 400 
tys.zł. więcej? 
B.Pampuchowicz –Te 453 tys. to są te wydatki niewygasające, które uchwałą zostały 
skierowane do działu – oświata i wychowanie i są przeznaczone na zakończenie inwestycji 
pod nazwą przedszkole w Lubiszynie. Do tej pory były te pieniądze w dziale – gospodarka 
komunalna, ale jest to inwestycja oświatowa, więc zostają przepisane do tego działu. 
Spłata kredytu: jeŜeli bierzemy kredyt 4 mln. na 4 lata, to spłata wychodzi 1 mln. rocznie. 
Mam nadzieję, Ŝe dochody i racjonalne wydatki pozwolą na tak szybką spłatę. 
Chciałabym rozwiać Państwa obawy przypominając, iŜ w ubiegłym roku udzieliliście 
Państwo zgody na zaciągnięcie 2,5 mln.zł. kredytu. Zadania się nie wydarzyły, więc nie było 
kredytu, ale zostało wykonanych wiele zadań inwestycyjnych bez kredytu na kwotę 2,5 
mln.zł. 
Jeśli mamy duŜe zadanie inwestycyjne musimy zabezpieczyć źródło finansowania. 
A.Terlecki – Ten kredyt, to jest konsekwencja podjętych wcześniej przez nas uchwał w 
strategii i konsekwencja decyzji o rozbudowie szkoły w Lubiszynie. Musimy sobie z tego 
zdawać sprawę. 
 
Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach od godz. 12.25 do godz. 12.30. 
 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę nr XXX/266/2009. 
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Do punktu 5 porządku obrad: 
E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 
Przedszkola Gminnego w Lubiszynie prowadzonego przez Gminę Lubiszyn. 
A.Terlecki  – Komisja BudŜetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę nr XXX/267/2009. 
 
Do punktu 6 porządku obrad: 
T.Piotrowski – Od ostatniej sesji wydarzyło się trochę takich rzeczy nieprzewidzianych. 
Uczestniczyłem w posiedzeniach zarządu ZC MG-6. Cały czas toczy się sprawa pozyskania 
środków z Funduszu Spójności w Warszawie na uregulowanie gospodarki wodno-ściekowej 
na terenie związku. Idzie to jak po grudzie. Uczestniczyłem 5 maja w nominacji, czyli w 
wprowadzeniu nowego Komendanta Komendy Miejskiej Policji. Odwiedziłem szkołę w 
Ściechowie, zapoznałem się z jej problemami i pewne kroki zostaną podjęte. Spotkałem się 
kilkakrotnie z rzeczoznawcą odnośnie opłaty adiacenckiej z tytułu podziału gruntu na działki 
budowlane w Baczynie. Mamy z Agencja spór, dlatego Ŝe stoją na stanowisku, Ŝe cena 
wyjściowa przed podziałem została przez rzeczoznawcę zaniŜona. Opieraliśmy się na 
sąsiednich gminach a Pani z ANR twierdzi, Ŝe ta cena powinna być o wiele wyŜsza, bo jest 
juŜ na to studium i po zrobieniu miejscowego planu zagospodarowania ta ziemia poszła w 
górę. Jest to kwota ok. 1 mln. zł. brutto. Jak to będzie, to się okaŜe, bo w środę spotykam się 
w ANR. Uczestniczyłem w spotkaniu wspólnoty, która niedawno zawiązała się w Lubiszynie. 
Współpraca układa się dobrze. Uczestniczyliśmy w Radach Budowy, gdzie są poruszane 
róŜnego rodzaju problemy wynikające z prowadzenia inwestycji. Spotkałem się z architektem 
i wstępnie omówiliśmy przedszkole w Baczynie. W tej chwili zbieramy oferty na 
projektowanie i wybierzemy najkorzystniejszą i w ciągu 3 miesięcy powinien być zrobiony 
projekt. Uczestniczyłem w posiedzeniu zarządu TUW. Odwiedziłem Urząd Marszałkowski i 
mogę nieoficjalnie powiedzieć, Ŝe nasz wniosek jest bardzo wysoko oceniany. Decyzje 
podejmie Zarząd Województwa Lubuskiego, kto dostanie pieniądze. Czekamy na to. 
 
Do punktu 7 porządku obrad: 
E.Leśniewski – Chciałbym podziękować za zorganizowanie imprezy podziękowania firmie, 
która pomogła wykonać boisko w Ściechowie. Bardzo miło wspominam nasz wspólny 
wyjazd i dziękuję za rodzinną atmosferę, która panowała wśród nas. 
Uczestniczyłem w pracach komisji, które się odbyły w maju. 
 
Do punktu 8 porządku obrad: 
A.Terlecki – Mam wniosek do Pana Wójta dotyczący modernizacji ulicy Lipowej w 
Baczynie. Chodzi o to, aby udało się nam wyremontować tą drogę w tej kadencji. Jest juŜ ona 
przejęta na mienie gminy. Wszystko jest na dobrej drodze, ale wstrzymują nas zarówno 
gazownicy jak i PWiK. Mój apel do pana Wójta, aby zintensyfikować działania w tym celu, 
aby wykonali jak najszybciej to, co mają tam zaplanowane.  
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S.Andrzejewski – Panie Wójcie, odnośnie porozumienia ze Starostwem w sprawie remontu 
naszej drogi w Ściechowie, czy zostało juŜ podpisane? 
Druga sprawa to chciałbym prosić o zezwolenie, aby straŜacy mogli wyjeŜdŜać wozem i 
podlewać boisko w czasie upałów. Klub będzie zwracał pieniądze za paliwo. 
T.Piotrowski  – Zmieniła się koncepcja przebudowy drogi w Ściechowie. W związku z tym, 
Ŝe od połowy lipca lub ewentualnie sierpnia cały ruch z trójki zostanie puszczony przez 
Baczynę i Marwice i w zamian za to, Ŝe Starosta wyraził na to zgodę, firma budująca S-3 
połoŜy dywanik asfaltowy na drodze w Ściechowie. Natomiast warstwę ścieralną Starosta 
przy współudziale Gminy połozy po wykonaniu dywanika. Jeśli chodzi o wykorzystanie 
sprzętu poŜarowego, nie widzę Ŝadnego problemu, tylko za kaŜdym razem naleŜy zgłaszać 
uŜycie, nawet telefonicznie mnie informując. 
A.Terlecki - Boję się takiej sytuacji, Ŝe rozjeŜdŜą Baczynę. Będą to miesiące letnie i po 3 
miesiącach jej uŜytkowania będzie bardzo zniszczona. Czy Starostwo pomyślało o 
zabezpieczeniu odtworzenia tej drogi po zakończeniu jej uŜytkowania? Panie Wójcie to jest 
sprawa bardzo powaŜna. Co z tego, Ŝe zyskamy kilkaset metrów dywanika, jak rozjadą 4-5 
kilometrów drogi powiatowej?  
T.Piotrowski  – Starosta ze swoim wydziałem drogowym rozmawiali z firmą, która chce ten 
ruch zmienić i oni po zakończeniu eksploatacji, drogę mają przywrócić, poprawić, 
wyremontować. Takie porozumienie jest podpisane między Starostą a firmą, tak mi Starosta 
mówił. To jednak jest za mało i za to jeszcze zrobią dywanik w Ściechowie. 
S.Dudziak – uwaŜam, Ŝe przez 3 miesiące tej drodze nic takiego się nie stanie, bo ta droga 
ma dobrą podbudowę. Chciałbym zwrócić uwagę na konieczność naprawy nawierzchni drogi 
Tarnów-Sosny, bo jest w fatalnym stanie. Chciałbym, aby Pan Wójt powiedział coś na temat 
budowy kanalizacji w Tarnowie. Mamy zaplanowane środki w budŜecie na ten cel.  
T.Piotrowski  – Wydatki na rok 2009 zostały zaplanowane uzyskanie warunków 
energetycznych na wykonanie przepompowni. Jeśli chodzi o tą kanalizację to dokumentacja 
jest juŜ w komplecie i przymierzamy się do rozmów z WFOŚ na uzyskanie dofinansowania 
tego zadania.  
S.Dudziak – Kiedy będzie konkretna informacja? 
T.Piotrowski  – Nie chcę określać terminów. 
A.Terlecki  – Nie mogę pozostawić bez komentarza tego, co powiedział Pan Radny Dudziak. 
Nie moŜemy sobie zarzucać tego typu rzeczy. Ja teŜ nie bagatelizuję Pana wniosków. 
Obwodnica, dzięki której droga S-3 omija Baczynę i Marwice została wybudowana blisko 20 
lat temu. Ta droga wcześniej przebiegała przez Baczynę i Marwice i jakie było natęŜenie 
ruchu wtedy a jakie jest teraz to chyba nie trzeba o tym dyskutować. Mam wiele obaw. 
Panie Wójcie, w porozumieniu powinno być dokładnie sprecyzowane wszystko, to nie moŜe 
być tylko obiecane. Panie Wójcie, chciałbym, aby to jasno powiedzieć, czy to jest tylko 
tymczasowe puszczenie ruchu, bo docierają teŜ takie sygnały, Ŝe ten ruch ma być na stałe, bo 
S-3 ma być ekspresową drogą. 
 
 
 



- 5 - 
 
T.Piotrowski  – Wystąpię do pana Starosty z oficjalnym pismem i przedstawię Państwu 
odpowiedź na następnej sesji. 
Nie jestem stroną tylko, jako gospodarz gminy, przez którą przechodzi droga wojewódzka i 
powiatowa, nie mam na to wpływu, Starosta podejmuje decyzje. 
R.Herian –Nie wyobraŜam sobie, aby cały ruch z S-3 puścić przez Marwice. Nie mamy 
ścieŜki rowerowej, która miała połączyć Baczynę z Marwicami. Dzieci, młodzieŜ, dorośli 
jeŜdŜą rowerami do Baczyny. Tam moŜe wydarzyć się tragedia. 
T.Piotrowski  – jestem przekonany, Ŝe gospodarz drogi, Starosta i Dyrektorka Dróg 
Wojewódzkich, jakieś tam zabezpieczenia zrobią. 
A.Terlecki – To jest zbyt powaŜna sprawa, Ŝeby do końca tego nie wyjaśnić. MoŜna przecieŜ 
puścić teŜ ruch na Santocko, gdzie nie ma szkoły, nie ma tylu budynków. Dlaczego tamtędy 
nie chcą puścić tego ruchu? Podejmuje się taką decyzję, nie informując nikogo i w jednej 
chwili puszcza się setki cięŜarówek przez 2 miejscowości. Ten dywanik asfaltowy to jesteśmy 
w stanie sami sobie sfinansować a oni niech sobie ten ruch zabiorą w inne miejsce. Czy jest 
wymagana zgoda gminy w tej sytuacji? 
B.Pampuchowicz – Taka zgoda nie jest wymagana, bo nie jesteśmy właścicielem drogi. 
I.śyliński – MoŜe by tu jeszcze ugrać tą ścieŜkę rowerową Baczyna –Marwice. PrzecieŜ 
dawno juŜ to było zaplanowane i jest niedokończone. 
D.Miłostan – Państwa obawy są jak najbardziej słuszne. Starosta chce podjąć decyzję, 
według mnie niesłuszną, co pan Sołtys poruszył. Jedno to jest natęŜenie, po drugie to jest 
droga powiatowa, która biegnie przez Marwice, ona zostanie rozjeŜdŜona, De facto 
zyskujemy dywanik asfaltowy w Ściechowie, który firma wykona, wszystko bardzo ładnie 
tylko, Ŝe droga naleŜąca do Starostwa Powiatowego zostanie rozjechana i zniszczona w 
miejscowości Marwice i Starostwo przyjdzie do Gminy Lubiszyn, do Rady, do Wójta 
partycypujcie w kosztach, bo nie mamy pieniędzy. 
S.Czarnecki – Chcę jeszcze zasygnalizować jedno. Oprócz tego ruchu, który zostanie 
puszczony przez Baczynę, Marwice, będzie to równieŜ utrudnienie dla mieszkańców 
Lubiszyna, Wysokiej, Dębna, bo bardzo wiele osób podąŜa do Gorzowa do pracy. JeŜeli 
będzie tak intensywny ruch nie będzie moŜliwości wyjechania od strony Dębna. Powrót do 
domu tez będzie bardzo uciąŜliwy.  
J.Obara – Proszę Państwa zwracamy się do Wójta a gospodarzem jest Starostwo Powiatowe. 
Uwagi są słuszne. Zaprośmy Pana Starostę i porozmawiajmy z nim. Rozmawiałem z Panią z 
Wydziału Dróg, ale nie mogłem dowiedzieć się szczegółów. 
A.Terlecki  – Proponuję zaprosić Pana Starostę i Przedstawicieli Firmy Berger Bau. 
E.Leśniewski  - Proponuję uzgodnić termin spotkania ze Starostą i wykonawcą i jak 
najszybciej takie spotkanie zorganizować. 
J.Malinowski  –Odbyły się u nas Mistrzostwa w Tenisie Stołowym. Zjechało się 11 klubów z 
całego województwa. Jeśli chodzi tez o sprawy sportowe to mieszkaniec naszej gminy 
uzyskał Mistrza Województwa. Klub reprezentujący naszą gminę uzyskał I miejsce. 
Chciałbym podziękować Panu Wójtowi, referatowi finansów za umoŜliwienie 
zorganizowania tej imprezy. 
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W.Zwieruho –Słusznie Pan Dudziak zauwaŜył, Ŝe trzeba koniecznie przeprowadzić remont 
drogi powiatowej z Tarnowa do Sosen. Na dzień dzisiejszy nie da się przejechać Ŝeby nie 
wjechać w 2 półmetrowe dziury, które są obok siebie. Proszę, aby zwrócić się do Starosty z tą 
sprawą. 
Pisemnie zwróciłem się o rozpoczęcie prac nad utworzeniem Gminnego Ośrodka Kultury. 
Czy Pan Wójt ma juŜ jakiś zamysł? 
T.Piotrowski  – Stara szkoła się zwolni, moŜe jeszcze w tym roku i o reszcie nie będę mówił. 
E.Leśniewski – Rozmawialiśmy wcześniej, aby te drogi dojazdowe do pól, na które 
otrzymujemy dofinansowanie były rozpatrywane na Komisji Rolnictwa. 
S.Dudziak – Poczekajmy na rozstrzygnięcie, na to spotkanie. Trzeba walczyć, ale nie ma 
potrzeby sprzeciwiać się temu ruchowi przez Baczynę i Marwice. MoŜe nie reagujmy tak 
ostro. 
E.Leśniewski – Organizujemy to spotkanie i będziemy rozmawiać. 
 
Do punktu 9 porządku obrad: 
G.Miszkiewicz – Doszły mnie słychy, Ŝe redaktor „Wieści Lubiszyńskich” jest karany. 
PoniewaŜ wydaje mi się, Ŝe to sprawa waŜna. Wiem, Ŝe taką wiedzę posiada Pan mecenas 
Wiśniewski. 
E.Leśniewski – A redaktorem „Wieści Lubiszyńskich” jest? 
T.Piotrowski  – Daniel Niekrewicz. 
G.Mieszkiewicz – Jest współredagującym. 
E.Leśniewski – Współredagującym, kto jest? 
G.Miszkiewicz – Robert Bagiński. 
H.Wi śniewski – Widzę, Ŝe wieść gminna jest dość rozdmuchana. Odpowiedź jest przykra. W 
związku z tym, Ŝe ta osoba jest osobą publiczną, z uwagi na to, Ŝe jest redaktorem „Wieści 
Lubiszyńskich” a więc periodyku.  Pan redaktor, o którego Pan pyta, jest przestępcą. Pan ten 
popełnił przestępstwo wyłudzenia, oszustwa, z uwagi na to, Ŝe jest to wyrok karny moŜe być 
ujawniany, nie jest tajemnicą, Pan ten wyłudził mienie od kilkudziesięciu osób o wartości 
blisko 51.000zł. Otrzymał karę w postaci 2 lat pozbawienia wolności z okresem próby 
zawieszenia na 5 lat. Okres próby zawieszenia kończy się 2 stycznia 2013 roku. Wyrok – 
lipiec 2007. 
S.Dudziak – czegoś tu nie rozumiem, bo w rejestrze sądowym „Puls Tarnowa” jest 
zarejestrowany. 
H.Wi śniewski – Jeśli chodzi o redaktora nie ma wymogu badania karalności. Natomiast 
wymóg taki jest wobec naczelnego redaktora. Prawo prasowe tak wyraźnie określa. 
S.Dudziak – Ja mówię o „Pulsie Tarnowa”. 
E.Leśniewski – A my o „Wieściach Lubiszyńskich”. 
S.Dudziak – I tam był redaktorem naczelnym Pan Robert Bagiński. Miałem Komisję 
Rewizyjną i sprawdzałem tą informację. Od października jest zarejestrowany i Redaktorem 
Naczelnym został Pan Bagiński. 
G.Miszkiewicz – Trzeba to uściślić, sam to zarejestrował. 
H.Wi śniewski – Trzeba to sprawdzić w Sądzie Okręgowym w Gorzowie Wlkp. 
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S.Dudziak – Czy to jest prawda? 
H.Wi śniewski – To, co ja tu mówię? Podaję sygnaturę akt IIK 24/06. 
E.Leśniewski – Czy Pan Wójt moŜe to sprawdzić? 
M.Grabarczyk  – Nie moŜe być tylko redaktorem naczelnym. 
T.Piotrowski  – Moja decyzja będzie taka, Ŝe Pan Bagiński póki się to nie wyjaśni prawnie, 
czy moŜe, czy nie moŜe, będzie odsunięty od pisania artykułów w „Wieściach 
Lubiszyńskich”. Do „Pulsu Tarnowa” nic nie mam, nie rejestrowałem go. 
J.Obara – Rozumiem, Ŝe „Puls Tarnowa” nie jest juŜ wydawany wspólnie z Radą Sołecką? 
G.Miszkiewicz – od pół roku nie mamy nic wspólnego. 
M.Grabarczyk  – MoŜe naleŜałoby podać taką informację np. w „Wieściach Lubiszyńskich”. 
E.Leśniewski – Panie Wójcie, rozumiem, Ŝe z dniem dzisiejszym zawiesza Pan Pana 
Bagińskiego? 
T.Piotrowski  – „Wieści Lubiszyńskie” będą wydawane na początku lipca i rozmawiałem z 
Zastępcą, który jest Redaktorem Naczelnym i zostanie odsunięty. 
S.Czarnecki – Zgłaszałem sprawę uszkodzonej studzienki telekomunikacyjnej przy 
kapliczce. Dziękuję, interwencja była bardzo szybka, zostało to zrobione i zabezpieczone. 
Zostało to wyremontowane i znowu pojechały samochody, znowu uszkodziły tą studzienkę. 
śeby nie było tak, Ŝe znowu pokrywa zostanie odsunięta. Prosiłbym, aby pan Wójt 
spowodował, Ŝeby te samochody z budowy nie wjeŜdŜały ta tą studzienkę. Szkoda najmować 
pracowników Ŝeby to robili. 
T.Piotrowski  – Tego nie remontuje Urząd Gminy a remontują budowlańcy, którzy to psują. 
Na bieŜąco będą to naprawiać. 
M.Grabarczyk  – Nie wiem, czy ktoś czytał w Gazecie Wyborczej artykuł odnośnie 
Lubiszyna. Była taka wzmianka „ 20 latawców na 20 lecie Wolności”. Sołectwo Tarnów to 
organizuje. 
G.Miszkiewicz – Ta osoba, o której mówiliśmy ma jakieś dojścia w Gazecie Wyborczej. 
A.Terlecki  – Było napisane, Ŝe organizatorem jest Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju Gminy 
Lubiszyn. 
G.Miszkiewicz – Z Panią Prezes Stowarzyszenia rozmawiałem i wspomniała, Ŝe jakaś 
impreza jest planowana. 
E.Leśniewski – Jutro są w Stawie Zawody PoŜarnicze, o godz. 13.00 się rozpoczynają. O 
godz. 20.00 będzie zabawa. Wszystkich serdecznie zapraszam. 
Czy jest ustalony termin Palinocki? 
T.Piotrowski  – 21 czerwca 2009r, - niedziela. 
E.Leśniewski – DoŜynki będą w Baczynie. 
T.Piotrowski  – 29 sierpnia – ostatnia sobota sierpnia. 
E.Leśniewski – Planowaliśmy objazd zrealizowanych inwestycji na terenie gminy, ale trochę 
się to przeciągnie, bo trochę tych imprez teraz mamy. Zorganizujemy taki wspólny wyjazd po 
doŜynkach we wrześniu. 
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Do punktu 10 porządku obrad: 
E.Leśniewski – dokonał zamknięcia XXXI sesji Rady Gminy Lubiszyn. 
 
Protokołowała: 
K.Wiśniewska 

Przewodniczący Rady Gminy 
(-) Eugeniusz Leśniewski 

 


